
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 18 januari 2023 kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Mona och Bengt Andersson, Jan- Olof Karlsson, Annika Sturesson, Börje Sturesson, 

Tommy Ljungkvist, Nisse Fält, Hannele Alström och Sven Svensson. 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande varmt välkomna till årets första 

styrelsemöte. 

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen. 

 

§3. Godkännande av protokoll från decembermötet. 

Mötet godkände mötesprotokollet utan ändringar.  

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi är god samt att revisorerna nu har godkänt förra årets bokföring. 

Grötlunchen gick trots allt med ca 1000:- plus mest tack vare lotteriet. 

Mötets enades att följa tidigare beslut att under året ej höja deltagaravgifterna vid våra månadsmöten.  

Styrelsen godkände rapporten. 

  

§5. Våra medlemmar.  

Vi har nu färre medlemmar då några har avslutat medlemskapet och vi är nu 189 medlemmar (vid 

årsskiftet) 

 

§6. Skrivelser. 

Skrivelse från distriktet om deras verksamhetsplan samt budget. Till handlingarna. 

Utbildningsförslag från distriktet på programmet ”Harald”. Ingen intresserad. 

  

§7. Rapporter.  

-Rapport från ”Säker@Digital”. Arbetsgruppen nu klar och en ”Kick Off” skall genomföras den 15 

mars. Minnesanteckningar från mötet går med som bilaga till protokollet. 

- Pingstkyrkan har låtit meddela att vi får hyra lokalen såsom tidigare. 

- Rapport från ”Grötlunchen”. Deltagarna var nöjda med både program och underhållningen samt 

julklappen. ”Kökspersonalen” vill ej medverka vid nästa ”Grötlunch”. Att gröten blev lite väl stabbig 

berodde på att Svenne hade läst fel på receptet och hade i mer gryn än vad som det skall vara. 

- Rapport från Karins 100 års uppvaktning.  

- Rapport från valberedningen. Svårt att få fram intresserade men Ingrid Angeling har tackat ja, att även 

ingå i styrelsen förutom i KPR. En person som lovat har nu meddelat att hon ångrade sig. Efter en 

gemensam diskussion fick Tommy några namn som ev. kan vara intresserade. 

- Hannele rapporterade från KPR samt samorganisationen. - Boendeenkäten som skickats ut 

rekommenderade Hannele att det är av vikt att alla fyller i. - Stängningen av matbespisning så att inte 

äldre som tidigare, inte längre får äta på äldreboenden är uppe för diskussion även inom KPR. 

 

 



 - Samorganisationen vill hälsa på hos oss och Hannele fick uppdraget att meddela ordförande att han är 

välkommen vårt årsmöte nästa månad. 

 

§8. Reserapport.  

- BBR planerar för våren och Rademachersområdet med föredrag i stort klart till mars. 

- Mona och Jan-Olof kommer att besöka Resekompaniet och planerar för Rosellaresan i vår. 

 

§9. Studierapport. 

Inga ändringar, möjligt att det kommer ev. finnas en plats i ett av matlagen samt att det finns plats i 

slöjdgruppen. 

 

§10. Nya frågor.  

- Underhållare den 25 är en journalist, Tommy Schönstedt. Tommy Eklånge ”tar hand om honom” och 

planerar att vi skall hålla föredraget i själva kyrksalen där det finns bättre utrustning för bildvisning etc. 

Han begär som arvode reseersättning från Stockholm. 

- Jan – Olof kommer att inköpa två skohorn till kapprummet då flera har svårt att byta skor vid våra 

sammankomster. 

- Hannele önskar köpa lite material till sin cirkel vilket beviljades av styrelsen. 

- Nisse hämtar ett ”knippe” lotter från Distriktet. Verkar vara 200 st. i varje bunt. 

 

§11. Kommande möten. 

- Årets första månadsträff den 25. Anmälan som vanligt till Jan – Olof. 

- Årsmötet i februari i samband med ordinarie månadsträff som vanligt. Allt underlag är klart. Vi 

behöver någon underhållare för att våra medlemmar verkligen kommer. Sven kollar upp någon lämplig. 

  

§12. Nästa styrelsemöte. 

Beslutades till onsdagen den 8 februari 2023 i vår vanliga lokal. 

 

§13. Avslutning. 

Börje tackade mötesdeltagarna för ett givande möte och hoppas verkligen att valberedningen hittar 

ersättare för de som kommer att sluta i vår styrelse vid årsmötet.  

 

 

Sekreterare 

   

Sven Svensson           

 

 

 

   Bilaga 1 Minnesanteckningar från ”Säker@Digital” 

   Bilaga 2 Planering av att hyra loka 



Bilaga 1 

Minnesanteckningar! 
Möte med Säker@Digatal arbetsgrupp Ärla tisdagen den 17 januari 2023. 

Säker@Digital vänder sig till alla pensionärer, ingen tillhörighet behövs utan alla är välkomna att 

fördjupa sig eller lära sig att använd de hjälpmedel som finns i den digitala världen. 

 

Närvarande. Sammankallande Ingegerd SKPF, Pingstkyrkan Ärla Berndt Andersson, Eklången  

                       Tommy Eklånge,  PRO Jan – Olof Karlsson (”Kola”) samt Sven (Svenne) Svensson 

 

Ej närvarande: Sv. Kyrkan har meddelat de ”hoppar av”. Ärla Byaråd samt Ärla Hembygdsförening. 

 

Målsättning med dagens möte: Diskutera ekonomin samt planering av start för verksamheten samt  

                     planering för vårens aktiviteter och innehåll samt hur vi når vår målgrupp. 

 

Ekonomin. 10.000:- för att komma igång. Jan- Olof sköter ekonomin enligt de föreskrifter som delats 

                   ut. Ingegerd är projektledare och om det föreligger problem så kontaktar hon berörd  

                    person i projektet. 

 

Plats.          Våra träffar sker i Pingstkyrkan. Svenne bokar med Simon samt att fakturor går till ”Kola”  

Planering av start Vi börjar i mitten av mars samt kör sedan varje månad på samma sätt under våren. 

 

Startdatum: Mars 15/3 kl 14.00 i Pingstkyrkan. Vi bjuder på kaffe och fikabröd. ”Kola” fikaansvarig. 

                      Underhållning och sedan föreläsning. Jag kollar underhållningen och Ingegerd kontaktar  

                      föreläsaren.  Mål: Kickoff med enkätundersökning om vad deltagarna önskar sig under  

                      projektet.     

 

Följande träffar: 19/4 kl. 14.00 innehåll Bank ID. ”Kola” kollar med banken om föreläsare: 

                             10/5 Innehåll 1177.   Ingegerd ser över lämplig föreläsare.  

                   

Övrigt om marknadsföring och förslag till inbjudan. 

Inbjudan skickas ut efter nästa möte och underlaget som Ingegerd presenterades skall användas. Varje 

förening skickar ut till sina medlemmar samt att vi annonserar på COOP samt i Hällberga. Ärla och 

Eklångens Byaråd skriver i deras utskick att vi börjar med denna verksamhet den 15 mars. 

PRO informera nu på månadsmötet att Säker @Digital är på gång och lite om hur vi tänkt oss det hela. 

Eventuellt gör vi en trevlig ”test” där alla som har telefon får googla på en person som bör vara känd.  

Nästa möte bestämdes till tisdagen den 14 februari kl. 09.00 i Pingstkyrkan som vanligt. 

 

Såsom jag uppfattade det hela 

//Svenne 

 

 

 



Bilaga 2 

 
Bokning av lokal under våren del 1 

Datum Dag Tid Ämne /vilka 

2023-01-18 Onsdag 10.00 till 12.00 PRO styrelsemöte 

25-jan Onsdag 09.00 till ca 15.00 PRO Månadsmöte 

08-feb Styrelsemöte 10.00 till ca 12.00 PRO styrelsemöte 

09-feb Tisdag 09.00 till ca 12.00 Säker@Digital 

14-feb Torsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

16-feb Onsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

22-feb Onsdag 09.00 till ca 15.00 PRO Årsmöte 

23-feb Torsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

02-mar Torsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

09-mar Torsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

15-mar Torsdag 14.00 till ca 16.00 Säker@Digital Kick Off  

16-mar Torsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

23-mar Torsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

29-mar Onsdag 09.00 till ca 15.00 PRO Månadsmöte 

30-mar Torsdag 09.00 till ca 12.00 PRO Matlag  

19-apr Onsdag 14.00 till ca 16.00 Säker@Digital 

10-maj Onsdag 14.00 till ca 16.00 Säker@Digital 

31-maj Onsdag 09.00 till ca 15.00 PRO Månadsmöte 
 

 

Fattas våra styrelsemöten för både PRO samt ”Säker @Digital” s styrelsemöten som oftast 

bestäms på varje styrelsemöte och dessa sker en gång per månad. 
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